
 
 

 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte för Ihreortens biodlarförening 
den 22 oktober 2024 

Plats: Ringamåla Byahus 

  

Närvarande: Göran Cederqvist, Martin Andersson, Jenny Fröling, Mattias Mattsson, 
Ursula Knutsson, Styrbjörn Gustavsson, Anastasia Plyusova Binders, Marie Algotson, 
Nils-Erik Svensson och Catharina Olofsson 

Frånvarande: Göran Åstrand 

 

1.Mötets öppnande: 

Ordförande hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. Dagordningen 
godkändes.   

2. Val av mötessekreterare: 

Marie valdes till mötessekreterare 

3. Val av justeringsperson: 

Jenny valdes till justerare protokollet tillsammans med ordförande 

4. Föregående mötesprotokoll: 

Förgående protokoll godkändes 

 5. Ekonomisk rapport: 

Ekonomisk rapport är utskickad tillsammans med BR och RR. Något sämre resultat i 
år pga. stort inköp av burkar där det fortfarande är en hel del kvar till försäljning 

6. Rapport om medlemsantal:  

76 medlemmar dags datum. 

 

 



 
  

 

 

7. Kursverksamheten:  

Nils-Erik meddelar att de har ett kurstillfälle kvar. Det är oxalsyrabehandling som står 
på schemat. Sju deltagare har efter det slutfört året kurs. 

8. Rapport från bigården:  

Vi tittade till kuporna för några veckor sedan och det såg bra ut. Det är gott om mat i 
samhällena. 

9. Rapport från Distriktet:  

Lite otakt på protokollen från Distriktet. Protokoll från senaste mötet 15/10 ännu ej 
justerat och distribuerat.  

Distriktets årsmöte genomförs den 2/2 i Hasselstad.  

Distriktets honungsbedömning planeras att genomföras den 7/1 i Ronneby 18.30. 
Två deltagare från respektive förening inbjudna att delta i honungsbedömningen som 
ska utse årets honung. 

Aktiviteten i Svenmanska parken, Bräkne-Hoby är genomförd och Distriktet var 
representerat. Det såldes utländsk honung av andra utställare vilket har väckt stor 
uppståndelse. Distriktet ska lämna in protest angående det.  

Resa planerad till Mantorp för att besöka förädlingsanläggningen där. Planering 
pågår. 

Petra har skickat ut en inbjudan om Ordförande träff där även styrelsemedlemmar är 
inbjudna. Datum för mötet på Zoom är den 23/10. 

10. Medlemsavgiften: 

 Förslag till årsmötet att vi inte tar ut någon lokal medlemsavgift för 2026. 

11. Bihälsa:  

Frågestund om bihälsa planeras genomföras 24/10 på Zoom kl19.00.  

Kursdag på Alnarp 26/10 kl. 10-16 gällande friska bin. 

12. Rapport från Ringamåladagen:  

Många besökare i Ringamåla den dagen. Det pratas om besöksrekord. Vi sålde 35 
burkar honung och en del pollen, salvor och ljus.  



 
  

 

 

13. Mottagna avgående skrivelser:  

Motion angående medlemsavgiften inskickad om att föreningen anser att höjningen 
inte är motiverad. Det finns ingen redovisning vad höjningen avser. Vad har man gjort 
för att hålla igen kostnader från centralt håll? 

Kvalitetsintygsmall utskickad till Ordförande och honungsbedömningsgruppens 
ordförande. 

      Det finns en framtagen mall, läkemedelsjournal för behandling av honungsbin 

      som skickats ut från biodlarna centralt. 

Detta med anledning av att det numer är lag på att all behandling (exempelvis 
oxalsyra) av bisamhällen ska registerföras.  

Det har kommit en skrivelse från en biodlare från annat län som är missnöjd med 
bitidningen. Han önskar att samtliga föreningar ska skicka ut till sina medlemmar så 
att fler klagar på innehållet i bitidningen. Skrivelsen skickas ut till styrelsen för 
genomläsning och vi tar upp det på nästa ordinarie styrlsemöte. 

14. Planering inför årsmötet:  

Göran skickar ut kallelse till årsmötet i början på november. Göran ordnar med fikat 
och tar upp anmälningar till mötet. Matsalen i Byahuset är bokad. 

Förslag på verksamhetsberättelse, kallelse till årsmötet samt ekonomisk rapport är 
framtagna. Dessa godkändes efter några mindre justeringar. 

15. Honungsbedömning och oxalsyrabehandling: 

Honungsbedömning är planerad till söndagen den 27/10 kl.10.00. Vi avvaktar med 
oxalsyra behandling till preliminärt 17/11 pga. för varmt väder och misstänkt 
yngelsättning i kuporna.  

Föreningen lämnar in en burk från höstens slungning till honungsbedömningen. 

16. Valberedningen och svar på enkät: 

Catharina redogör för svaren från enkäten som var utskickad till samtliga i styrelsen 
gällande styrelsearbete och tankar kring verksamheten. 

Valberedningen jobbar just nu på att plocka fram förslag på ledamöter inför 
årsmötet. Fyra ledamöters mandat löper ut i år samt ordförandes.  

 



 
 

 

 

17. Övriga frågor: 

Göran C och Styrbjörn har varit på Sparbanken och pratat med dem angående 
sponsring och vilka förväntningar banken har på föreningen kopplat till detta. Vad 
man önskar är kopia på årsmötesprotokoll, gärna lite bilder kopplat till vår 
verksamhet samt att vi vid eventuella externa aktiviteter har deras logga tillsammans 
med föreningens. 

Enhälligt beslut taget att vi ska söka sponsring från Sparbanken ytterligare period. Vi 
frågar Göran Åstrand om han kan vara behjälplig med att skriva ansökan. 

Sparbanken har plockat bort avgiften 1.50kr per mottagen Swish. Internetbanken 
kostar fortfarande 250kr/år. Det har även öppnats ett placeringskonto med ränta. 

Föreningens sista slungade honung finns just nu hemma hos Nils-Erik. Han frågar 
om det är okej att han säljer föreningens honung om det kommer kunder som vill 
köpa. Mötet anser att det går bra om det är okej för honom. 

Gamla fula ramar behöver smältas ut. Bestämdes att vi planerar att göra detta 
samtidigt som oxalsyrabehandlingen den 17/11. 

Det finns önskemål om tillfällen för vaxvalsning. Förslag att förlägga dessa datum i 
januari. Planering och datum bestäms längre fram. 

18. Mötets avslutande: 

Ordförande tackande för visat intresse och avslutade möte. 

 

Vid protokollet: 

 

Marie Algotson 

 

Ordförande:   Justering: 

 

Göran Cederqvist   Jenny Fröling 


